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Abstract: This study aims to address the problem of creating and developing the startups in
Algeria in the absence of sufficient interest in this type of institution, especially in previous
years, despite the efforts and initiatives undertaken by public authorities in order to help project
holders to implement their innovative ideas, but many Entrepreneurs have not been able to
establish their institutions due to several factors, the most important of which is the lack of
funding and the lack of necessary accompaniment in addition to the lack of a real ecosystem for
startups in Algeria.
Key Words: start-ups, finance, innovation, ecosystem, skills
Résumé: Cette étude vise a répondre au probléme de la création et du développement des
startups en Algérie, notamment au regard du manque d'intérét suffisant pour ce type
d'institutions dans années précédentes, malgré les efforts et les initiatives des pouvoirs publics
pour aider les porteurs de projets a mettre en ceuvre leurs idées innovantes, mais beaucoup Des
entrepreneurs n'ont pas pu établir leurs institutions pour plusieurs raisons, dont la plus
importante est le manque de financement et le manque d'accompagnement nécessaire en plus
de I'absence d'un véritable écosystéme pour les startups en Algérie.
.Mots clés: startup, financement, innovation, écosystéme, les compétences
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